
 
 

 

 

Verslag OR vergadering 18 september 2023 

Vergadermoment van 11u tot 13u 

Aanwezigheden:  Mr. Roel Eerlingen, Mv. Jessy Martens, Mv. Ilse Diepvens, Mv. Ingrid 
Maurissen, Mv. Linda Carolus, Mv. Ann Briers, Mv. Sandrine Ercken, Mr. Kristof Gilissen, Mr. 
Peter Hermans,  Mv. Yvonne Van De Scheur. 

 

1. Vorig verslag 

Dit werd goedgekeurd. 

 

2. Stand van zaken Teutenhof. 

Dit is orde gebracht. Het diensthoofd heeft haar ontslag aangeboden en men zal weldra een 

nieuwe vacature openstellen. 

 

3. Aanvraagdossier Sociaal Maribel in wzc de Olijfboom en in wzc Sint-Jozef 

Deze aanvragen werden door de militanten van de OR goedgekeurd en ondertekend. Het 

waren twee contracten voor een tijdelijke 0.6VTE aan te werven. 

 

4. Jaarrapport (overzicht) Sociaal Maribel 2022. 

Deze werden overlopen en getekend door de militanten van de OR. 

4.1. Er stond een chauffeur op de lijst men gaat deze veranderen in een zorgkundig. 

Men moet dus een functiewijziging aanvragen om geen subsidies mis te lopen. 

 

5. Lijst van In en out dienst 

Deze werden aan de militanten meegedeeld en ingekeken tijdens de vergadering. 

 

 

 



 
 

 

 

6. Hoeveel bijkomende contracten werden er gegeven per huis en beroepscategorie?  

Het overzicht hiervan ontbreekt. Dit is moeilijk te bepalen. 

 

7. Hoe staan de tellers eind juni min en plus uren t.o.v. eind maart (Jessy Martens) 

De uren werden aan de hand van een tabel toegelicht. Volgende vergadering krijgen we een 

overzicht via een boardtabel. (kaderopvolging-meeruren-absenteïsme). 

 

8. Overzicht onderbroken diensten gepresenteerd, al dan niet gepland. 

Dit werd door Ilse toegelicht maar kwam enkel sporadische voor. Dit wordt nooit op 

voorhand ingepland, enkel in geval van overmacht en steeds in overleg met de medewerker. 

 

9. Met welk interim bureaus werken jullie samen? Hoeveel worden deze ingezet? Wat doen 

jullie als ze niet komen opdagen? Hoe is de kwaliteit van de zorg? 

We werken samen met Care Talents, daar hebben we een contract mee afgesloten. Deze 

werden beperkt ingezet, vooral in Immaculata een klein 1.6VTE omdat daar de nood hoog 

was. 

Er wordt niets gedaan als ze niet komen opdagen maar gaan in het contract nagaan of ze 

dan geen vergoeding moeten geven aan het rusthuis. 

De kwaliteit laat soms de wensen over. 

 

10. Nieuwe uurroosterwerking Olijfboom. 

Dit wordt later in een volgende vergadering besproken. 

 

11. Strategisch plan Integro 2024-2027. 

Dit werd aan de hand van een PowerPoint toegelicht door Roel.  

Zie bijlage. 

 

 



 
 

 

 

12. Volgende vergadering: 18 oktober 2023 om 14u in de Zorgmijn. 

 

An Briers, 

Secretaris OR VZW Integro 


